

# Circular

# تعميم

Reference : CEDGR-107	مرجع رقم : CEDGR-107
To : Developers/ Consultants / Contractors	إلى : المطورين، والإستشاريين، والمقاولين.
Subject : Single Window Advertisement System for Emirate of Dubai.	الموضوع : إطلاق المنصة الإلكترونية الموحدة للإعلانات في إمارة دبي.
Date : 14 October 2020	تاريخ : 14 أكتوبر 2020
Trakhees - Civil Engineering Department is pleased to announce its participation in the implementation of 'Single Window Advertisement System' for the Emirate of Dubai.	تسر دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص - إدارة الهندسة المدنية الإعلان عن مشاركتها في "المنصة الإلكترونية الموحدة للإعلانات" في إمارة دبي.
This implemented unified digital platform allows its users to apply for Advertisement Permit approvals from respective Dubai Government Authorities, across the Emirate of Dubai.	إن إطلاق المنصة الإلكترونية الموحدة سيمكن متعاملي تراخيص من تقديم طلبات الموافقة على تصاريح الإعلانات من السلطات الحكومية المعنية بذلك عبر إمارة دبي.
All Applicants, in Specialized Development Zone, under Trakhees jurisdiction, are hereby encouraged to submit requests for Advertisement Permits through this unified Single Window Advertisement platform, accessible through link: <a href="https://smartadv.dm.gov.ae">https://smartadv.dm.gov.ae</a> .	عليه وبموجب هذا التعميم، يرجى من جميع المتعاملين في مناطق التطوير الخاصة والتي تقع تحت سلطة تراخيص تقديم طلبات تصاريح الإعلانات من خلال هذه المنصة الإلكترونية الموحدة و التي يمكن الوصول إليها عبر الرابط: <a href="https://smartadv.dm.gov.ae">https://smartadv.dm.gov.ae</a>
For any related queries and support, please write to <a href="mailto:Customer.Happiness@pcfca.ae">Customer.Happiness@pcfca.ae</a> OR contact us at +971-4-3636888.	للاستفسارات أو الدعم المتعلق بهذا الموضوع، يمكنكم التواصل عبر: البريد الإلكتروني : <a href="mailto:Customer.Happiness@pcfca.ae">Customer.Happiness@pcfca.ae</a> أو الهاتف : 971-4-3636888
In our endeavour of assuring you the highest standard of services from Trakhees Civil Engineering Department, we look forward to your cooperation in all our initiatives	تسعى تراخيص - إدارة الهندسة المدنية إلى ضمان أعلى مستوى الخدمات ، ونتطلع إلى تعاونكم في جميع مبادراتنا.

**Eng. Muneera Hussain M. Rasheed**

Director –Civil Engineering Department  
Department of Planning and Development -  
Trakhees

**م. منيرة حسين رشيد**

مدير إدارة الهندسة المدنية  
دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص